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Olen Heidi Hartzell ja toimin tällä hetkellä FDOn Street jaoston puheenjohtajana.  

Synnyin Helsingissä mistä päädyin Rovaniemen kautta lopulta Ouluun, mihin olen nyt syvästi 
kotiutunut. Olen käynyt FDOn kilpailuissa vuodesta 2004 alkaen ja vuosi 2024 onkin siis 
juhlavuoteni kisahommissa. Olen pyörinyt aktiivisesti sekä Katutanssi- että Performing Arts 
puolella ja tulipa sitä Disco kisoissakin käytyä lavalla pariin otteeseen. 

 
Olen aloittanut tanssin ohjaamisen vuonna 2008 nuorten tanssikerhossa ja jäänyt sitten täysin 
sille tielle. Olen koko tämän ajan ollut tanssinopettajan hommissa enemmän tai vähemmän, 
välillä tehden myös muita töitä siinä sivussa. Treenaan ahkerasti myös omien päälajieni 
(House & Hip hop) ulkopuolelta olevia lajeja ja koenkin, että tanssinopettajana minun tulee 
pitää huolta monipuolisesta lajiosaamisestani sekä pysyä vähintäänkin opettamieni lajien 
kehityksessä kiinni. 
 
Street jaoston toiminnassa pyrin olemaan aktiivinen siinä, että katutanssilajien kilpailuissa 
pystyttäisiin toimimaan mahdollisimman lajiuskollisesti ja lajeille tärkeistä asioista tinkimättä. 
Katu- ja klubitansseja ei ole kaikista helpointa tuoda tähän konseptiin ja monia asioita tulee 
ottaa huomioon kun niin tehdään. On tärkeää keskustella vaikeistakin asioista ja pitää huoli 
siitä, että toimimme mahdollisimmat eettisesti sekä kunnioittaen kulttuureita tanssilajien 
takana. 

 
Toivomme Street jaostoon laajempaa lajikirjon edustamista ja rohkaisemmekin kaikkia jaoston 
toiminnasta kiinnostuneita ottamaan yhteyttä sähköpostilla! 


